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Abstract (en)
The knitting machine (1) has a yarn feeding portion (2), an active region (3), and a thread tension compensating device (11) connected to the yarn
feeding portion and the active region. The tension compensating device can be actuated from the outside through a control device (17) with which
a natural frequency of the tension compensating device is varied. The tension compensating device is comprised of a spring arrangement which
comprises several springs (14) distributed over the working width of knitting machine. The control device acts simultaneously on all the springs.

Abstract (de)
Es wird eine Kettenwirkmaschine (1) angegeben mit einem Fadenlieferbereich (2), einem Wirkbereich (3) und einer
Fadenspannungsausgleichseinrichtung (11) zwischen dem Fadenlieferbereich (2) und dem Wirkbereich (3). Man möchte auf einfache Weise
Qualitätsverminderungen an Wirkwaren klein halten können. Hierzu ist vorgesehen, dass die Fadenspannungsausgleichseinrichtung (11) eine von
außen betätigbare Stelleinrichtung (17, 24) aufweist, mit der eine Eigenfrequenz der Fadenspannungsausgleichseinrichtung (11) veränderbar ist.
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